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Încheiat azi 18 ianuarie 2011, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 10/2011 a Primarului 

municipiului Alba Iulia . 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice. 

Marcel Jeler:„Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este  

domnul consilier Popa Pavel.” 

Marcel Jeler: “Conform regulamentului, supun la vot aprobarea 

procesului verbal de la şedinţa anterioară. Dacă aveţi discuţii? Dacă nu supun la 

vot.”  

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.”  

Popa Pavel: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 17 consilieri, lipsesc 

d/nii consilier Breaz Valer (concediu), Rotar Marius, Bogăţan Ioan (concediu) 

deci şedinţa noastră este legal constituită. Domnul consilier Baco Mihai  intră în 

sala de şedinţă la discutarea punctul diverse TERA ASTER, deci şedinţa noastră 

este legal constituită."  

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei 

noastre participă: d-nul Primar Mircea Hava, d-na Georgeta Rânghet – şef 

serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na 

Silvia Moldovan – director tehnic, d-na Mirela Popescu – consilier juridic, 

doamna Aurica Groza şef birou cadastru, doamna Anuţa Şinar - Direcţia 

Venituri, domnul Inurean Ioan şef serviciu administrarea domeniului public şi 

privat, precum şi presa.  

Popa Pavel: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea 

punctelor înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom 

folosi. Eu propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini."  

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi 

Popa Pavel :“Ordinea de zi a fost modificată prin introducerea 

suplimentar a două proiecte de hotărâre.” 

18  Privind aprobarea utilizarii sumelor din excedentul bugetului local din 

2010 ca sursa de finantare a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare 

19 Privind aprobarea Actului adiţional la contractul de asociere 

nr._____/2010 între Consiliul local Alba Iulia şi SC Grup Corint SA 



Marcel Jeler : “ Proiectul nr. 16 a fost retras de pe ordinea de zi. Avizul 

ANFP înca nu există, motiv pentru are în data de 25 ianuarie se va face o sedinţă 

extraordinară unde va fi introdus pe ordinea de zi.” 

Inurean Ioan: “ Şi proiectul cu nr. 13 va fi retras de pe ordinea de zi.”   
 

Popa Pavel: "Domnilor consilieri supun la vot dacă sunteţi de acord cu 

ordinea de zi modificată."  

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru.  

Popa Pavel: “Şi acum prezint următorul 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI :  

 

I. Diverse  

II. Proiecte de hotărâri privind :  
 

  

1. Aprobă cheltuirea unor sume de bani din bugetul local pentru promovarea 

internaţională a municipiului Alba Iulia.  

2. Aprobă propunerea privind evaluarea performanţelor profesionale individuale 

ale Secretarului municipiului Alba Iulia pentru anul 2010.  

3. Aprobă modificarea HCL nr. 113/2010 privind organizarea licitaţiei în 

vederea concesionării serviciului de iluminat public in municipiul Alba Iulia.  

4. Aprobă cotizaţia lunară a municipiului Alba Iulia la Asociaţia „Apa Alba”.  

5. Aprobă modificarea HCL nr. 135/2010 privind aprobarea nivelurilor pentru 

valorile impozabile, impozitele şi taxele locale, alte taxe asimilate, taxe speciale 

precum şi amenzile aplicabile în anul 2011.  

6. Aprobă acordarea de facilităţi fiscale unor persoane fizice.  

7. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

Art.1: Avizează “MODIFICARE TRASEU avizat prin HCL nr. 

244/27.09.2010, art.29, PENTRU SCHIMBARE CABLU RETEA 20 KV 

INTRE PA 1 SI LEA 20KV SEBES, ALBA IULIA Zona PARTOS - pasarela 

peste Calea Ferata”, solicitant S.C. ELECTRICA SA.  

Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA IULIA-

OARDA DE JOS”, solicitant BROSCATAN IOAN si BROSCATAN LIANA..  

Art.3: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “REAMPLASARE POST TRAFO, 

ALBA IULIA, STR. GRIGORE ANTIPA”, solicitant VLAD EMILIA.  

Art.4: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ ELIMINARE STRADA 

VOINEASA DIN P.U.Z. APROBAT CU HCL nr. 108/03.2008, ALBA IULIA-

MICESTI, STR.VOINEASA”, solicitant JIGA GHEORGHE CORNEL.  

Art.5: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE SPALATORIE 

AUTO MALL ALBA, ALBA IULIA, STR. TUDOR VLADIMIRESCU”, 

solicitant SC MALL ALBA SRL.  



Art.6: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA-

MICEŞTI, ZONA „ŞES”, STR. AZUGA”, solicitant NOVACEAN IULIA.  

Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE REGLEMENTARI 

ZONA INDUSTRIALA, ALBA IULIA. STR. AL.I. CUZA, NR. 7A”, solicitant 

S.C. VIVA METAL S.R.L. si S.C. VIVA S.R.L..  

Art.8: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA-

OARDA DE JOS, STR. DUMBRAVITEI F.N. extravilan”, solicitant FLOREA 

EMANOIL.  

Art.9: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI MODERNIZARE 

DRUM ACCES”, BARABANT, Zona "CALEA DE LA RITURI", STR. 

MINERVA, F.N.”, solicitant DUMITRAS CALIN, CORSEU SIMION.  

8. Propune atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, 

terenul aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii.  

9. Înscrie dreptul de proprietate al municipiului Alba Iulia asupra imobilului 

„Şcoala nr. 4” situată în Partoş, str. Liliacului.  

10. Înscrie dreptul de proprietate al municipiului Alba Iulia şi unificarea unor 

terenuri situate în municipiul Alba Iulia, str. Crişanei.  

11. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr. 10434/176/2010 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia.  

12. Aprobă asocierea dintre Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC 

GLOW SRL.  

13. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba 

Iulia, str. Henri Coandă, nr. 20.  

14. Aprobă deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba Iulia la Berlin 

(Germania) în cadrul proiectului CoNet.  

15. Aprobă deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba Iulia la Apeldoorn 

(Olanda) în cadrul proiectului CoNet.  

16. Aprobă înfiinţarea Serviciului Poliţia Locală, prin reorganizarea Serviciului 

Poliţia Comunitară, ca structură fără personalitate juridică în aparatul de 

specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia, începând cu data de 

01.02.2011.  

17. Aprobă constituirea şi Regulamentul de organizare şi funcţionare a Comisiei 

locale de ordine publică.  

 

 

III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

pentru luna februarie 2011. 

 

Popa Pavel: “ Începem cu diversele .” 



1 Bărdaş Horea : “D-le preşedinte la diverse aş avea o rugăminte câtre d-l Gabi 

Armean sau nu ştiu cine se ocupă cu strada Mărăşeşti. În mai multe şedinţe am 

ridicat problema traficului de pe această stradă. Dacă în general traficul greu s-a 

rezolvat se pare că viteza mare de pe această stradă nu se poate rezolva. Oamenii 

care locuiesc în această zonă m-au rugat să ridic în această şedinţă problema 

instalării unor şicane pentru că casele sunt foarte vechi, sunt inundate, sunt nişte 

case destul de vechi şi viteza mai ales seara este de necontrolat în zonă. Am 

cerut şi la Poliţie, s-a implicat, au prins 9 maşini grele, dar în general cu viteza 

nu se poate rezolva. Instalarea a două şicane de beton nu din cauciuc. Asta vor 

ei. Dacă se poate.” 

Armean Gabriel : “ Casele au fost inundate, dacă facem şicane din beton vă daţi 

seama ce se întâmplă.” 

Bărdaş Horea:“D-le Armean, dacă eu v-aş invita să veniţi să discutaţi cu 

oamenii de pe strada Mărăşeşti? Haideţi să mergem când vreţi dumneavoastră. 

Oamneii sunt foarte nemulţumiti. Trebuie să facem ceva pentru ei.” 

Gabriel Armean : “ Viteza este restricţionată la 30 KM/oră.” 

Bărdaş Horea : “ Nu merge Poliţia acolo.” 

Armean Gabriel : “Nu ştiu dacă merge cu şicane din acestea pentru că noi am 

mai încercat.” 

Bărdaş Horea : “Păi dacă ei vor, nu înţeleg care ar fi problema să punem 2 

şicane acolo.” 

Gabriel Armean : “ Şi în partoş stiţi că am pus şi s-a renunţat.” 

Paul Voicu : “Am pus în Miceşti, în Oarda, în Partoş. Toţi cetăţenii au venit să 

ne roage din suflet să le dăm jos.” 

Bărdaş Horea : “Dar nici dintr-alea de cauciuc?” 

Paul Voicu : “Acelaş lucru se întâmplă şi cu cele din cauciuc. Încă vibrează şi 

mai tare.” 

Bărdaş Horea : “ Dacă ei vor nu ştiu de ce ne opunem noi. Eu vă invit să 

mergem să discutăm cu oamneii de pe stradă. Eu zic că dacă ei vor să le facem.” 

Gabriel Armean : “Să se pună radar în zonă.” 

Bărdaş Horea : “D-le Armean lăsaţi-o cu radaru că ştiţi bine că nu merge asa. 

Nu merge nici un radar în zoan aceea.” 

 

Bărdaş Horea : “A doua problemă este cu iluminatul public. Sunt zone în care 

iluminatul public nu funcţionează. Ştiţi că v-am rugat. Nu ştiu care este firma 

care se ocupă de chestia asta dar vă rog frumos să le spuneţi că sunt probleme.” 

Armean Gabriel : “În şedinţa de azi vom face o modificarea a caietului de 

sarcini pentru a putea ajunge mai multă lume la partea de licitaţie. Sperăm că 

după ce se aprobă noul caiet de sarcini să scoatem iaraşi la licitaţie serviciul de 

iluminat.” 

Bărdaş Horea : “Vă mulţumesc şi mâine vă rog să veniţi cu mine pe strada 

Mărăşeşti.” 

 



2 Popa Pavel : “Următoarea discuţie de la diverse este adresa nr. 87384/2010  

din partea d-lui Băcilă.” 

Cimpoeş Pavel : “Dacă ţine-ti minte acum un an am aprobat un PUZ 

seminarului teologic în zona Schit. S-a pus condiţia ca în aceea parte să se lase 

un drum de acces ca să întregească acel plan urbanistic existent. D-l Băcilă a 

venit cu o contestaţie că pe o parte din acesl drum este proprietar. Nu ştiu clar 

despre care este vorba. De bucata aceea scurtă sau de bucata de drum… 

Problema este că această reclamaţie a venit acum dar a intrat în Primărie în luna 

a 12 şi nu a fost în nici o comisie. Nu se ştie foarte clar dacă este proprietarul 

acelui drum sau despre care drum e vorba.” 

Bărdaş Horea : “D-le preşedinte în momentul în care s-a făcut actele 

premergătoare proiectului, eu cred că trebuia verificate de cineva din primărie 

să vadă dacă ei au întreaga suprafaţă, pentru că noi ştim foarte bine că popii nu 

mint. Asta noi o ştim de ani de zile că ei sunt foarte corecţi şi foarte cinstiţi, dar 

după aproape un an de zile să ne apară faptul că ei nu sunt proprietari pe ternul 

pe care vor să construiască un liceu? ” 

Contor Ghoerghe : “Nu este liceul.” 

Bărdaş Horea : “Nu liceul, breteaua de intrare în dreapta.” 

Cimpoeş Pavel : “Dacă ţineţi minte discuţia a fost că domnii de la seminar au 

spus că sunt proprietari pe teren. Dacă este vorba de bucata aceea dincolo de 

acest teren….  ” 

Hava Mircea : “D-nilor consilieri dacă nu aţi discuta-o cu plansa pe masă, dacă 

nu a ajuns în comisie ce tot o întoarceţi. Vă spun eu care este situaţia. Cât este 

acolo sus la liceu unde este gardul este proprietatea parorhiei, dincolo sunt 

proprietăţile oamenilor. Chiar nu mai ştiu cum s-a desenat breteaua aceea acolo. 

Este drept că în oraşul asta e o mare nebunie. Avem în oraşul asta drumuri şi 

poduri unde nu trebuie. Dacă îşi face cineva un coteţ undeva noi trebuie să îi 

facem drum, pentru că aşa, fără supărare, gândeşte cineva. D-nilor când mai 

treceţi gardul dincolo mai uitaţi-vă ce se întâmplă şi acolo. Nu ştiu dacă are 

vreu rost drumul ală acolo sau nu. O să discutăm în primărie şi o să îi dăm un 

răspuns. Pe urmă vom modifica hotărârea de consiliu.” 

Cimpoeş Pavel : “Era vorba şi de locurile de parcare.” 

Hava Mircea : “Să şi le facă în curte nu pe stradă. Îi lăsaţi o alee de 3 m să se 

ducă să îşi facă drum şi cu asta basta. Cine vrea să de dezvolte să se dezvolte pe 

pământul lui. Asta v-am spus tot timpul. Domnule vrei să îţi faci ceva, fă-ţi pe 

pământul tău. Măcar atât respect să avem pentru proprietate. Aceasta este 

părerea mea.  Cam ştiu despre ce este vorba în mare.” 

Popa Pavel : “ Se va discuta în primărie.” 

 Hedviga Călin : “Trebuie să vă aduc aminte că această bretea nu a fost făcută   

la cererea seminarului teologic ci noi împreună am solicitat această bretea 

pentru ă breteaua este de interes public.” 

Popa Pavel : « Pentru simetrie ?« 

Hedviga Călin : « Da şi pentru că breteaua este de interes public.« 



Hava Mircea : “Ce interes ? O să vină un elicopter să aterizeze acolo ?” 

Hedviga Călin : “Trebuie să vă spun că trama stradală va fi ciontită.” 

Hava Mircea : «Este o mare nebunie.« 

Bărdaş Horea: “Nu înţeleg care e vina noastră.” 

Popa Pavel : “Propun analizarea solicitării de către o comisie din cadrul 

primăriei şi a Consiliului local pentru a putea răspunde acestei solicitări. Dacă 

sunteţi de acord cu propunerea supun la vot.” 

“Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată în unanimitate.” 

 

D-l Baco Mihai a intrat în sala de şedinţă. 

 

3 Popa Pavel: “Trecem la o altă contestaţie care vine din partea SC TERA 

ASTER SRL” 

Hedviga Călin: “ Tera Aster a făcut o reclamaţie o dată cu un Plan urbanistic 

care a fost discutat în şedinţa de consiliu local. Această reclamaţie nu îşi are 

obiectul până ce autorizaţia pe numele de Zah nu este.” 

Cimpoeş Pavel : “ Aceea parcare a fost făcută pe cheltuiala celor de la Tera 

Aster ca şi parcare publică. Ei vor să pună condiţii daca lasă sau nu lasă  să 

parcheze. Eu după câte ştiu cand s-a aprobat, a fost aprobată ca parcare 

publică.” 

Bărdaş Horea: “ Şi cred că a fost aprobată pentru că,  construcţia lor nu 

prevedea parcări. Şi atunci li s-a aprobat peste drum, după câte mai ţin eu 

minte. Acum nici să opreşti accesul oamneilor din partea cealaltă pentru că 

dânsul nu a avut parcare. Mi se pare că unii cam sar calul pe domeniul public.” 

Popa Pavel: “Alte discuţii?” 

Bărdaş Horea: “ Nu are nici un rost să discutăm.” 

Popa Pavel: “Supun la vot menţinerea planului urbanistic.” 

Cimpoeş Pavel: “ Putem discuta doar dacă este oportună sau nu aceastră 

reclamaţie, nu dacă ne menţinem hotărârea, pentru că acest PUZ a fost amânat.” 

Popa Pavel: “Dacă ne menţinem punctul de vedere, cine este de acord.” 

“Fiind supus la vot s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 

4 Popa Pavel : “În continuare vom discuta adresa nr. 86672/15.12.2010 venită 

din partea SC Rara Fly SRL prin care se solcită revocarea HCL 318/2010” 

Contor Gheorghe : “D-l secretar poate să ne spună ceva despre asta?” 

Pleşa Gabriel : “Ca unul dintre iniţiatorul proiectului, sigur că propun să nu fim 

de acord cu revocarea. Nu înţeleg plângerea asta prealabilă. Sună foarte 

ameninţător. Personal susţin acest proiect. Cred că este bine pentru acest oraş şi 

sunt dispus să mergem şi în instanţă.” 

Hava Mircea : “Aceste magazine trebuie interzise. Trebuie interzisă şi 

respiraţia. Dumneavoastră aţi închis un magazin, dumneavoastră pentru că eu 

nu am participat, nu există un raport al primarului, nu sunt amestecat în treaba 



asta, magazin care poate vinde şi altceva. Trebuie interzise plantele care fac 

rău, asta trebuie făcut. Dacă daţi o hotărâre va trebui să spuneţi şi cum. Spuneti-

mi cu şi pe cine să trimit să închidă magazinul. De exemplu sărurile de baie, 

care se vând în unele magazine se pot interzice? Dumneavoastră aţi închis o 

prăvălie care poate vinde de exemplu pile. Dacă vine un copil şi i-a o pliă şi o 

bagă altui copil în gât, ce facem, închidem magazinul. Sunt de acord cu 

interzicerea etnobotanicelor dar trebuie date soluţii. Chestiunile astea date asa 

de populism, aşa  simplist pe geam ca să cadă cineva pe spate, mi se par sub 

demnitatea, în primul rând de cetăţean, dar mai ales de consilier. Domnule cum 

faci treaba asta. Arată-mi cum se poate face treaba asta. Merge şi îi pune lacătul 

pe uşă? Cum?” 

Marcel Jeler: “ Până nu va apărea o listă cu substaneţele periculoase nu se poate 

pune în aplicare, fără discuţie, dar alminteri hotărârea din punct de vedere legal 

este corectă.” 

Pleşa Gabriel “ Îmi pare rău, dar în acel proeict de hotărâre este destul de bine 

stipulat. Tot ce am găsit în materie de legislaţie la ora actuală a fost trecut acolo. 

Pot apărea peste noapte noi substanţe, dar noi am discutat aici în primul rând de 

un principiu şi am încercat limitarea comercializării, intermedierii şi daţi-mi 

voie să vă spun că mă simt jignit să mi se spună că am încercat să facem lucrul 

acesta doar pentru publicitate. Am încercat să facem acest lucru în urma unor 

discuţii cu părinţii, cu oamenii care sunt chiar îngrijoraţi. Nu am avut nici un 

interes politicianist şi ne-au durut aceste cuvinte.” 

Hava Mircea: “Nu vreau să intrăm într-o dispută pe această temă, dar în primul 

rând trebuia luată legătura cu Spitalul, să vedem câte cazuri avem, dacă am avut 

vreun caz de genul acesta, cu Poliţia. Dumneavoastră aţi solicitat închiderea 

magazinelor.” 

Pleşa Gabriel: “Nu, îmi pare rău. Nu este aşa.” 

Hava Mircea: “Lucrurile trebuiesc făcute cu cap, iar educaţia copiilor trebuie 

făcută acasa.” 

Bărdaş Horea: “ Eu sunt perfect de acord că trebuie interzise aceste substanţe. 

Ştiţi foarte bine că în şedinţa de luna trecuta v-am cerut amânarea. Am cerut-o 

pe un motiv concret. Nu pentru că vreau să apar pe lista aia, rămâne lista voastră 

a PNL-ului că aţi făcut-o, foarte bine, dar trebuia să discutăm şi cu comisia 

antidrog, cu spitalul, cu poliţia. Ei ne-au pregătit un proiect pe care l-au făcut la 

nivel de ţară şi vroiau să îl implementeze şi aici. Nu aţi vrut. Aşi crezut că vreau 

eu să ma bag peste voi. Intenţia mea era foarte bună, deci să îl pregătim ca 

lumea pentru ca ei să nu m-ai poată veni cu asemenea hârtii. Ei îşi schimbă 

numele la substanţă mâine dimineată şi o pot vinde. Părerea mea este că ideea 

este foarte bună, dar trebuia să vorbim şi cu ceilalţi. Şi acum cred că este foarte 

bine să îi chemăm pe cei de la Antidrog, care s-au dus până la Bucureşti, ca să 

vină cu o hotărâre pe lege. O să vedeţi că ne dă în judecată, ne câştigă, dar eu v-

am spus foarte clar cine plăteşte. Nu o plătim noi, s-a angajat d-l Secretar că 

plăteşte el.” 



Hava Mircea : “Proiectul de hotărâre trebuia făcut, trebuia discutat cu poliţia, cu 

cei de la Antidrog. Faceţi-l beton domnilor. Nu că închidem magazine şi mâine 

nu îi mai zice Frunză de ….ci altfel.” 

Bărdaş Horea: “Ideea este foarte bună.” 

Hava Mircea: “ Toată treaba trebuie făcută temeinic.” 

Pleşa Gabriel : “ Nu am cerut închiderea magazinelor, este foarte clar stipulat 

acolo. Desigur aveţi dreptate, peste noapte poate să îşi schimbe sau să apară alte 

substanţe, dar de asta am dat hotărârea pentru a limita astfel de magazine. Nu 

vom reusi să le închidem , nu au reuşit ei nici dincolo să le anuleze, dar cel putin 

limităm.” 

Puican Ioan: “ Ce ne împiedică să continuăm activitatea? Aşa cum a spus şi d-l 

consilier că anumite foruri trebuiesc consultate, bine, dar ce ne împiedică?” 

Bărdaş Horea: “ Nu ne împiedică nimic. 

Hava Mircea: “ Domnule consilier aveţi o atitudine, nu vă supăraţi că vă spun , 

dar când vă aud ca spuneţi ca interziceti ce vreti…imi aduce aminte de vremuri 

de demult trecute. Dumneavoastră şi noi interzicem numai ce ne dă voie legea.” 

Dacă sunteţi de acord ca la următoarea şedinţă să îi invităm pe cei de la 

Antidrog.” 

Puican Ioan: “Domnul primar spune că sunt şi alte obiective. Peste noapte ei pot 

să introducă acolo maşini.Noi nu am solicitat, d-le Primar să ştiţi, închiderea 

magazinelor. Uitaţi-vă bine pe hotărâre. Am solicitat interzicerea vânzării, 

desfacerii plantelor etnobotanice. Intenţia a fost corectă şi bună.” 

Bărdaş Horea : “ Domnule Puican, noi ca şi Consiliu local, eu nu cred că noi 

putem interzice astea, ele trebuie interzise de Guvern, nu de noi. Nu putem 

interzice o afacere a cuiva. Acum şi alcoolul este dăunător sănătăţii, şi să nu 

mâncăm sare, că apare la TV toată ziua, acum interzicem şi consumul de sare?” 

Puican Ioan: “ Domnule în casa mea interzic ce vreau.” 

Bărdaş Horea: “Nu este casa mea că este casa noastră.” 

Puican Ioan: “Închipiueste-ţi că este casa ta.” 

Puican Ioan : „Corect, dar nu în afara legii.”  

Coşer Mihai : „Dacă îmi permiteţi, înainte să hotărâţi dumneavoastră, am o 

completare. Mai grav mi se pare că există reviste aici în Alba Iulia care dezvoltă 

la nivel de reclamă, existenţa acestor tipuri de magazine. Vă dau un indiciu 

foarte clar, în care vedem, ceea ce mi se pare mult mai grav, intermediază vizibil 

magazine de vise. Şi ştiţi foarte bine care este revista respectivă.” 

Bărdaş Horea : „Există în toate barurile. Albaiuleanul.” 

Coşer Mihai : „Scrie acolo, magazin de vise. Mi se pare foarte grav.” 

Marcel Jeler : „Să hotărâm dacă menţinem s-au nu hotărârea. Asta ne 

interesează.” 

Bărdaş Horea : „O menţinem, bine înteles că o menţinem.” 

Hava Mircea : „Vedeţi cât suntem de sinceri când vorbim în cuvinte mari de 

morală în chestiuni de genul acesta.” 



Baco Mihai : „Îmi pare rău, mi se pare că luăm în derizoriu  tot ce s-a întâmplat 

până acum cu aceste plante. Vom aştepta ca cei care consumă aceste plante să 

ajungă mai departe la marihuana, herionă şi apoi vor muri. Şi apoi vom lua 

măsuri. Asta este părerea mea.” 

Bărdaş Horea : „Statele Unite ale Americii s-au implicat foarte mult în 

eradicarea lor şi acum umblă să le legalizeze.” 

Baco Mihai : „În Olanda unde este permis nu sunt probleme. Tot timpul este 

dorinţa oamenilor de a accesa ceea ce este interzis. Este mai bine să fie o lege 

care să le legalizeze, inclusiv drogurile usoare sau să fie interzise în totalitate, 

chiar nu ştiu. Sunt atâtea ţări cu exemple.” 

Popa Pavel :„Propun menţinerea hotărârii de Consiliu local.” 

„Fiind supusă la vot s-a votat cu 9 voturi pentru – Monica Pop, Contor 

Gheorghe, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin, Baco 

Mihai, Dărămuş Marcela şi Lupea Nelu şi 9 voturi împotrivă.” 
 

5 Popa Pavel : „Mai avem încă o adresă la diverse. Este vorba de adresa cu nr. 

87129/2010 prin care Nichimiş Ioan Aurel solicită amânarea pe o perioadă de 6 

luni a ratelor din contractul de vânzare – cumpărare nr. 86/2010. Aţi avut în 

mape adresa. Dacă sunt întrebări? Supun la vot solicitarea d-lui Nichimiş.” 

„Fiind supusă la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru amânarea plăţii ratelor.” 
 

6 Dărămuş Marcela : „Tot la diverse aş avea şi eu o întrebare. Anul trecut în 

octombrie s-a schimbat destinaţia din secţie de hemodializă în cresă. Doresc să 

ştiu dacă cheltuielile necesare transformării vor fi prinse în buget. Da. 

Mulţumesc.” 
 

7 Contor Gheorghe : „Un grup de cetăţeni solicită un sens giratoriu în zoan 

Kaufland. S-au întâmplat câteva accidente acolo în zonă. Dacă se poate.” 

Hava Mircea : „Nu ştiu dacă se poate. Vom studia situaţia.” 

Contor Gheorghe : „ Eu am zis, daca se poate.” 

Gabriel Armean : „Dacă vom devia traficul maşinilor grele va trebui făcute 3 

benzi, pentru a da posibilitatea celor cu camioane să treaca.” 

Hava Mircea : „Vom încerca. Dar dacă se respectă semnele de circulaţie nu se 

poate întâmpla nimic. Ceva trebuie făcut.” 

Contor Gheorghe : „Marcajul cred că este greşit, acolo la prima intrare.” 

Popa Pavel : „ Să se facă o comisie pentru a analiza.” 

 

Popa pavel : „Dacă nu mai sunt şi alte discuţii la diverse, propun să trecem la 

ordindea de zi.” 

 

1 Aprobă cheltuirea unor sume de bani din bugetul local pentru promovarea 

internaţională a municipiului Alba Iulia.  



Cornea Vasile : „Este un proiect foarte bun penrtru că este promovarea 

municipiului Alba Iulia la nivel internaţional. Suma mi se pare cam exorbitantă, 

dar totusi propun stimaţi colegi să votăm acest proiect.” 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cornea Vasile care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei  pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, 

protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

Cornea Vasile : „Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Sandu Cornel : „Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestui proeict de hotărâre.” 

Coşeriu Sorin : „ Aş dori să fac o remarcă sau o întrebare. Eu nu ştiu dacă, 

având în vedere stadiul în care se află lucrările în cetate, reclamă declanşarea 

unor cheltuieli de publicitate. Eu cred că acest efort ar trebui concentrat mai spre 

finalul amenajărilor care se fac în Cetate, astfel încât efectul acestor cheltuieli să 

fie mai mare. În faza asta, dumneavoastră ştiţi foarte bine, că în afară de Traseu, 

în rest foarte multe lucruri nu apar deocamdată acolo şi ar fi bine ca asemenea 

cheltuieli să fie concentrate mai spre finalul amenajărilor şi ar fi mult mai 

eficient.” 

Coşer Mihai : „ Având în vedere că sunt unul dintre susţinătorii acestui proiect, 

am vrut să vă arăt în mare parte cum arată această paginaţie pe care o vom avea 

în revistă.” 

Domnul Coşer mihai prezintă revista. 

Coşer Mihai : „Ca şi o completare la ceea ce aţi spus dumneavoastră, este un 

lucur studiat, efectele unei promovări turistice nu sunt imediate. Ele vor avea 

efect în decurs de 2, 3 ani. Iar un coleg de-al dumneavoastră de partid ne-a 

criticat pe noi cei din primărie că suntem prea putin interesaţi de promovarea 

oraşului. Vreau să vă spun cu toată hotărârea că avem o strategie care din acest 

an este valabilă, avem şi un proiect câştigat pe bani europeni care nu va încărca 

bugetul oraşuluii foarte mult, este pentru prima dată, de când lucrez în Primărie, 

când solicit un buget alocat pentru promovarea internaţională. Având în vedere 

specificul revistei, care nu este nici o revistă de trafic aerian, nici o revistă de 

luat în râs, ci este o revistă pe care o studiază specialişti, oameni interesaţi şi 

având în vedere spectrul destinaţiei şi unde se duce această revistă, alături de 

oraşe ca şi Hanovra, NY şi alte oraşe care apar în această revistă, consider că 

este ...da se vând, şi este dedicat în integralitate turismului, consider că este, 

poate pentru prima dată, când alocăm o sumă de bani pe deplin justificată în 

interesul oraşului noastru. Nu putem rămâne numai în ograda noastră, în 

România şi putem avea şi alte beneficii de pe urma acestei reviste. Vă 

mulţumesc.” 

Coşeriu Sorin : „Aş vrea să vă întreb ceva. Apare într-un singur număr? 



Coşer Mihai : „ Da, în 70 de mii de exemplare.” 

Coşeriu Sorin : „Deci la un anumit moment într-un singur număr. Îmi menţin 

punctul de vedere.” 

Pleşa Gabriel : „Intervin acum pentru că d-l Coşer mi-a aruncat o mănusă. Dati-

mi voie să vă spun că îmbrăţişăm şi chiar există un consens politic din punctul 

de vedere al promovării cetăţii şi pentru asta, aţi văzut foarte bine că susţinem 

acel proiect, care poate pare iluzoriu, deşi eu sunt convins că îl vom putea face 

în realitate, Alba Iulia, capitală culturală în 2020. Cu ocazia asta am face o 

sugestie, să facem o invitaţie d-l Constantin Chiriac de la Sibiu, să ne întâlnim 

cu dânsul şi să discutăm aceste lucruri. Este o sugetie pe marginea acestui 

proeict de hotărâre şi luaţ-l ca atare. Vă mulţumesc.” 

Baco Mihai : „Dacă Gabi a ridicat problema cu d-l Chiriac, eu sunt în relaţii 

foarte bune cu dânsul de vreo 20 de ani, şi eu am picat pe spate când am văzut 

propunerea ca Alba Iulia să devină capitala culturală europeană în 2020. Măi 

fraţilor, ce viaţă culturală avem noi în Alba Iulia? Nu avem nimic şi vrem să fim 

capitală europeană. Întreab-l pe Costi Chiriac ce trebuie să fi ca să ai capitală 

culturală? Noi avem un rahat de casă de cultură.” 

Bărdaş Horea : „Nici chiar asa d-le Baco.” 

Baco Mihai : „Da de ce, pentru că aşa este. Noi ca să putem deveni capitală 

culturală, nu Cetatea, că ea va fi o mică particică, trebuie teatru, etc., nu avem 

instituţii de cultură. Mergem cu Augustin Bena?” 

Pleşa Gabriel : „Ce e rău să ne propunem obiectivul acesta , d-le consilier?” 

Baco Mihai : „trebuie să fim realişti. Avem bayă, avem teatru, avem instituţii 

culturale în Alba Iulia, sau numai ne trezim că vorbim?” 

Pleşa Gabriel : „Am avut o poziţie corectă.” 

Sandu Cornel : „Ca să restabilim adevărul. Propunerea nu a făcut-o nici domnul 

Pleşa, propunerea a apărut în ziarul Adevărusl cu două zile inainte de a lansa 

dânşii discuţia şi a fost părerea domnului de la Sibiu. Ea a apărut în ziar şi apoi 

aţi venit voi cu ideea.” 

Plaşa Gabriel : „Nu este adevărat. Vă dau în scris.” 

Sandu Cornel : „El a pus problema asa, că singura localitate pe care ar vedea-o 

ca să mai poată candida ar fi Alba Iulia, deşi nu are infrastructura necesară. 

Apoi la 3 zile aţi venit dumneavoastră cu propunerea de a susţine sau ceva de 

genul acesta. Propunerea a apărut prima dată în ziarul Adevărul.” 

Popa Pavel : „Dacă nu mai sunt şi alte intervenţii supun la vot aprobarea 

prezentului proeict de hotărâre.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 14 voturi pentru şi 4 abţineri – Pleşa Gabriel, 

Hondola Liviu, Coşeriu Sorin şi Puican Ioan.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 1/2011 

 

 



2 Aprobă propunerea privind evaluarea performanţelor profesionale individuale 

ale Secretarului municipiului Alba Iulia pentru anul 2010.  

Marcel Jeler : „Am scris şi în proiectul de hotărâre că nu sunt de acord cu 

evaluarea propusă, pentru simplu motiv că mi se pare jignitoare şe neadevărată. 

Nu o să stau să demontez propunerea de evaluare deşi aş putea să o fac punct cu 

punct, vreau să vă spun doar atat, consider că mi-am făcut treaba şi în ceea ce 

priveşte contasemnarea actelor emise, deşi sunt notele cele mai mici, pregătirea 

lucrărilor făcute de către Consiliul local; dacă ne uităm la ultima pagină sunt la 

punctul 19 unele de-a dreptul ridicole, la care se dau note minime. Eu înţeleg că 

propunerea a trebuit să fie făcută la nivelul la care a fost făcută, dar asta nu 

înseamnă că trebuie să şi fiu de acord cu ea. Vreau să vă întreb retoric ce resurse 

financiare şi materiale am eu la mână? Repet, am înţeles că trebuie făcută la 

acest nivel. Vreau să mai spun un lucru, în unele judeţe nu se mai bagă în 

şedinţa de Consiliul local propunerea de evaluare, pentru simplu motiv pentru 

că o hotărâre de Guvern cu articolul care afce referire la acest lucru este evident 

căzută în desuetudine, pentru faptul că atunci când a existat acel articol şi există 

în continuare agăţat aiurea în hotărâre, Secretarul era jumătate sub autoritatea 

Primarului şi jumătate sub autoritatea prefectului, şi ca urmare există justificarea 

de a se proceda în maniera respectivă. Acum secretarul este sub imperiul Lefii 

nr. 188 privind funcţionarul public şi cel care face evaluarea activităţii 

secretarului este primarul, cu sancţionare, cu demitere, cu tot tacâmul. Ca 

urmare, consider că nivelul satisfăcător este injust, vă propun ca votul 

dumneavoastră să aibă în vedere şi un alt nivel  de bine şio de asemenea având 

în vedere că este vot referitor la o persoană, poate ar fi normal ca să votaţi 

secret. Am motive să cred că rezultatul ar putea fi altfel decât se scontează. 

Mulţumesc.” 

Popa Pavel : „Propun aprobarea aşa cum a fost prezentat.” 

Pleşa Gabriel : „S-a propus vot secret, d-le preşedinte.” 

Baco Mihai : „Staţi puţin, nu mai avem discuţii?” 

Popa Pavel : „Poftiţi.” 

Baco Mihai : „Noua ni se propune obiectivele care stau la  baza evaluării, nu şi 

rezultatul acestora. Pentru că evaluator este primarul. În aceste condiţii noi 

Consiliul local putem aproba obiectivele, dar nu şi evaluarea. Apoi eu m-am 

uitat la aceste obiective pe care le avem aici, unele se şi repetă, câteva dintre ele, 

dar eu raportat la funcţie, nu la persoană, eu ştiu că principala atribuţie pe care o 

are este de respectare a legalităţii actelor. Cred că era important ca să ştim 

numărul de acte juridice emise de către primărie, Consiliul local, câte dintre 

acestea au fost atacate în instanţă şi câte au fost declarate nelegale, pentru că 

toate aceste acte poartă jirul secretarului. Pentru că el avizează din punct de 

vedere legal actele. În aceste condiţii eu unul nu pot să îmi dau votul pentru 

ceea ce s-a scris aici pentru că nu ştiu ce s-a întâmplat în primărie, asupra 

obiectivelor pot să dau un vot, dar asupra evaluării nu.” 

Popa Pavel : „Dacă mai sunt discuţii?” 



Pleşa Gabriel : „Prin ce modalitate se votează?” 

Paul Voicu : „Propun amânarea proiectului de hotărâre, să discutăm mai bine şi 

să vedem.” 

Popa Pavel : „Având în vedere propunerea făcută propun amânarea prezentului 

proeict de hotărâre.” 

„Fiind supusă la vot, propunerea de amânare a fost votată cu 18 voturi pentru.” 

 

3 Aprobă modificarea HCL nr. 113/2010 privind organizarea licitaţiei în 

vederea concesionării serviciului de iluminat public in municipiul Alba Iulia.  

Se dă cuvântul d-lui Gabriel Armean care prezintă proeictul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea care prezintă raportul de avizare din 

partea  Comisiei Consiliului Local pentru administrarea domeniului public si 

privat, agricultura. 

Bărdaş Horea : „Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Discuţii? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 2/2011 

 

4. Aprobă cotizaţia lunară a municipiului Alba Iulia la Asociaţia „Apa Alba”.  

Se dă cuvântul d-lui Gabriel Armean care prezintă proeictul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei  Consiliului local pentru studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Sandu Cornel : „Comisia a avizat favorabil acest proeict de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Ati avut în mape proiectul, dacă sunt întrebări? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot prezentul proiect a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

S-a adoptat Hotărârea nr. 3/2011 

 

5. Aprobă modificarea HCL nr. 135/2010 privind aprobarea nivelurilor pentru 

valorile impozabile, impozitele şi taxele locale, alte taxe asimilate, taxe speciale 

precum şi amenzile aplicabile în anul 2011.  

Se dă cuvântul d-nei Şinar Anuţa care prezintă proeictul de hotărâre. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei  Consiliului local pentru studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Sandu Cornel : „Comisia a avizat favorabil acest proeict de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 



Marcel Jeler : „ La punctul de diverse s-a votat o chestie, cum bine a spus d-l 

Primar, care avea nevoie de o precizare. Precizarea era că reducerea aceea a d-

lui Ncihimiş trebuia să vină printr-un proiect de hotărâre, care va trebui 

promovat de către d-na Şinar.” 

Bărdaş Horea : „ Vedeţi domnule secretar, de aceea vă dăm numai satisfăcător. 

De ce nu aţi zis mai înainte dacă aţi văzut.” 

Pleşa Gabriel : „Eu şi colegii mei nu sunt suntem de acord cu nici o majorare.” 

Sandu Cornel : „Dumneavoastră domnule Pleşa, dacă aveţi la firmă vreo maşină 

de 12 tone, sunteţi în incapacitate de a nu a mai vota.” 

Pleşa Gabriel : „Eu mă abţin atunci.” 

Hava Mircea : „ La mandatul viitor o să dau test la toţi consilierii, un examen de 

legislaţie.” 

Popa Pavel : „Dacă nu mai sunt şi alte intervenţii supun la vot.” 

„ Fiind supus la vot, s-a votat cu 14 voturi pentru şi 4 abţineri – Pleşa Gabriel, 

Hondola Liviu, Coşeriu Sorin, Puican Ioan.”  

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 4/2011 

 

D-l consilier Sandu Cornel părăseste sala de şedinţă. 

 

6. Aprobă acordarea de facilităţi fiscale unor persoane fizice.  

Se dă cuvântul d-nei Şinar Anuţa care prezintă proeictul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui Secretar care prezintă raportul de avizare din partea 

comisiei  Consiliului local pentru studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Popa Pavel : „Dacă sunt întrebări. Supun la vot.” 

„ Fiind supus la vot, s-a votat cu 17 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 5/2011 

 

 

S-a reîntors d-l consilier Sandu Cornel în sala de şedinţă. 

 

7 Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  
 

Art.1: Avizează “MODIFICARE TRASEU avizat prin HCL nr. 

244/27.09.2010, art.29, PENTRU SCHIMBARE CABLU RETEA 20 KV 

INTRE PA 1 SI LEA 20KV SEBES, ALBA IULIA Zona PARTOS - pasarela 

peste Calea Ferata”, solicitant S.C. ELECTRICA SA.  

Se dă cuvântul d-nei arhitect Hedviga Călin care prezintă raportul de specialitate 

la prezenta solicitare. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 



avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş  Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Hava Mircea : „Să fie introdusă condiţia ca atunci cand apare cauza de utilitate 

publica, SC ELECTRICA să realizeze, pe cheltuiala proprie, lucrarile de deviere 

retea amplasata pe teritoriul municipiului Alba Iulia.” 

Popa Pavel : „Alte discuţii? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, prezentul articol s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA IULIA-

OARDA DE JOS”, solicitant BROSCATAN IOAN si BROSCATAN LIANA, 

conform planului de situaţie anexat, cu condiţia completării planşei de încadrare 

în localitate cu draseul Drumul expres Sebes – Turda şi cu limita teritoriului 

administrativ. 

Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul şi raportul de 

specialitate. 

Călin Hedviga : „Este vorba de o stradă privată iar condiţia a fost introdusă 

parţial de către proiectant.  În varianta OCPI strada de exploatare este pe 

teritoriul Ciugudului. Nu există Hotărâre de Guvern pentru limita de proprietate. 

Avem 2 soluţii : ori avizăm cu condiţia lămuririi relaţiei cu Ciugudul ori 

amânăm până la stabilirea  limitelor.” 

Cimpoeş Pavel : „În comisie a fost discutat că este de interes şi pentru Alba şi 

pentru Ciugud.” 

Aurica Groza : „S-au semant deja procesele verbale de vecinătate, drumul va 

rămâne la ei.” 

Cimpoeş Pavel : „Au fost aprobate alte planuri acolo?” 

Hedviga Călin : „Da, sunt aprobate. Noi nu ne-am pus la data respectivă 

problema.” 

Baco Mihai : „Aceste avizări ştim cu toţii ce înseamnă. Dacă nu iasă bine treaba 

lor, oamenii rămân cu banii dati. Vor veni oamenii să ne de-a în cap. Că banii 

vor fi buni daţi.” 

Cimpoeş Pavel : „Propuneţi ambele variante spre votare.” 

Hava Mircea : „Oricine poate veni şi cere orice. Trebuie lămurită situaţia şi vom 

vedea. Până când nu se ştie sigur unde este graniţa nu avem ce discuta.” 

Hedviga Călin : „ Precedentul există. Noi am mai aprobat.” 

Aurica Groza : „Noi drumul l-am dat.” 

Cimpoeş Pavel : „Acces au oricum. Singura problema este drumul.” 

Popa Pavel : „ Până la lămurirea situaţiei propun amânarea.” 

„Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru şi o abţinere – 

Cimpoeş Pavel.”  



Art.3: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “REAMPLASARE POST TRAFO, 

ALBA IULIA, STR. GRIGORE ANTIPA”, solicitant VLAD EMILIA.  

Se dă cuvântul d-nei Hedviga Călin care prezintă PUD-ul şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 
 

Art.4: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ ELIMINARE STRADA 

VOINEASA DIN P.U.Z. APROBAT CU HCL nr. 108/03.2008, ALBA IULIA-

MICESTI, STR.VOINEASA”, solicitant JIGA GHEORGHE CORNEL.  

Se dă cuvântul d-nei Hedviga Călin care prezintă PUD-ul şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

Art.5: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE SPALATORIE 

AUTO MALL ALBA, ALBA IULIA, STR. TUDOR VLADIMIRESCU”, 

solicitant SC MALL ALBA SRL.  

Se dă cuvântul d-nei Hedviga Călin care prezintă PUD-ul şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 



Art.6: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA-

MICEŞTI, ZONA „ŞES”, STR. AZUGA”, solicitant NOVACEAN IULIA.  

Se dă cuvântul d-nei Hedviga Călin care prezintă PUD-ul şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 

Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE REGLEMENTARI 

ZONA INDUSTRIALA, ALBA IULIA. STR. AL.I. CUZA, NR. 7A”, solicitant 

S.C. VIVA METAL S.R.L. si S.C. VIVA S.R.L. 

Se dă cuvântul d-nei Hedviga Călin care prezintă PUD-ul şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 17 voturi pentru şi o abţinere – Pleşa Gabriel.” 

 

 

Art.8: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA-

OARDA DE JOS, STR. DUMBRAVITEI F.N. extravilan”, solicitant FLOREA 

EMANOIL, conform planului de situaţie anexat, cu condiţia unificării parcelelor 

pentru autorizarea locuinţelor din rândul doi. 

Se dă cuvântul d-nei Hedviga Călin care prezintă PUD-ul şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia dar cu condiţia unificării 



parcelelor.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 

Art.9: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI MODERNIZARE 

DRUM ACCES”, BARABANT, Zona "CALEA DE LA RITURI", STR. 

MINERVA, F.N.”, solicitant DUMITRAS CALIN, CORSEU SIMION.  

Se dă cuvântul d-nei Hedviga Călin care prezintă PUD-ul şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 6/2011 

 

 

8. Propune atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, 

terenul aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii.  

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui Bărdaş Horea care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local de administrare a domneiului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea : „Comisia a avizat favorabil acest proiect şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 7/2011 

 

 

9. Înscrie dreptul de proprietate al municipiului Alba Iulia asupra imobilului 

„Şcoala nr. 4” situată în Partoş, str. Liliacului.  

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate.  



Se dă cuvântul d-lui Bărdaş Horea care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local de administrare a domneiului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea : „Comisia a avizat favorabil acest proiect şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 8/2011 

 

10. Înscrie dreptul de proprietate al municipiului Alba Iulia şi unificarea unor 

terenuri situate în municipiul Alba Iulia, str. Crişanei.  

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui Bărdaş Horea care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local de administrare a domneiului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea : „Comisia a avizat favorabil acest proiect şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 9/2011 

 

11. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr. 10434/176/2010 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia.  

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate.  

Aurica Groza : „ Propunem neînşuşirea expertizei.” 

Se dă cuvântul d-lui Bărdaş Horea care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local de administrare a domneiului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea : „Comisia a avizat favorabil acest proiect şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel : „Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 10/2011 

 

12. Aprobă asocierea dintre Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC 

GLOW SRL.  

Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre. 



Se dă cuvântul d-lui Bărdaş Horea care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local de administrare a domneiului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea : „Comisia a avizat favorabil acest proiect şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia.” 

Inurean Ioan : „Condiţiile sunt ca şi la celelalte contracte. Propunerea noastră ca 

şi perioadă este de 25 pana la 49 de ani.” 

Bărdaş Horea : „35 de ani.” 

Inurean Ioan : „25 de ani.” 

Popa Pavel : „Dacă nu sunt şi alte discuţii spun la vot. Fiind supus la vot s-a 

votat cu 14 voturi pentru şi 4 abţineri – Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Puican 

Ioan şi Coşeriu Sorin.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 11/2011 

 

 

Popa Pavel : “Proiectul cu nr. 13 a fost retras de pe odinea de zi după cum am 

anunţat la începutul sedinţei.” 

 

14. Aprobă deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba Iulia la Berlin 

(Germania) în cadrul proiectului CoNet.  

Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proeictul de hotărâre. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Sandu Cornel : „Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestui proeict de hotărâre.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Dacă nu sunt supun la vot aprobarea prezentului 

proiect.” 

„Fiind supus la vot s-a aprobat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 12/2011 

 

15. Aprobă deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba Iulia la Apeldoorn 

(Olanda) în cadrul proiectului CoNet.  

Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proeictul de hotărâre. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Sandu Cornel : „Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestui proeict de hotărâre.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Dacă nu sunt supun la vot aprobarea prezentului 

proiect.” 



„Fiind supus la vot s-a aprobat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 13/2011 

 

Popa Pavel : “La fel si următorul proiect  a fost retras.” 

 

 

17. Aprobă constituirea şi Regulamentul de organizare şi funcţionare a Comisiei 

locale de ordine publică.  

Se dă cuvântul domnului Vodă Ioan care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din partea 
Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, 

relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proeict de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Sandu Cornel: “ Propunerea mea pentru această comisie este d-l Bărdaş Horea.” 

Popa Pavel: “ Eu îl propun pe domnul Cornea Vasile.” 

Cimpoeş Pavel: “ Propunerea mea este d-l Domuţa Iulius.” 

Hondola Liviu: “Doamnele nu au voie?” 

Bărdaş Horea: “ O propun pe doamana Dărămuş Marcela, d-l Domuţa nu vrea.” 

Popa Pavel: “ Deci comisia este formată din d-nii consilieri Cornea Vasile, 

Bărdaş Horea şi d-na consilier Dărămuş Marcela. Dacă sunteţi de acord cu 

propunerile supun la vot.” 

“ Fiind supus la vot s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 14/2011 

 

18  Privind aprobarea utilizarii sumelor din excedentul bugetului local din 2010 

ca sursa de finantare a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare 

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Sandu Cornel : „Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestui proeict de hotărâre.” 

Popa Pavel : „Întrebări? Dacă nu sunt supun la vot.” 

„Fiind supus la vot, s-a votat cu 18 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 15/2011 

 



Hava Mircea : „Domnule preşedinte numai o secundă vreau să vă spun şi eu 

ceva. Vreau să ştiţi că Sagrada Familia se construieste din 1920 şi nici acum nu 

este gata.” 

Baco Mihai : „Nu este nici un termen pentru că nu sunt permişi decat bani din 

donaţii. Nu se folosesc bani publici doar donaţii.” 

Hava Mircea : „Sagrada Familia nu uitaţi că face parte şi din patrimoniul 

UNESCO, de asta merge şi cu lucrările aşa. Bani la intrare. Ştiţi cât este intrarea 

acolo?” 

Baco Mihai : „ 22 euro.” 

Bărdaş Horea : „Domnule preşedinte de ce nu faceţi o excursie cu noi consilierii 

la Sagrada Familia?” 

Pleşa Gabriel : „Domnule primar când am fost acolo, acum un an jumate, au 

spus că s-ar putea să termine până în 2020.” 

Baco Mihai : „Oare cetăţenii de acolo nu plătesc cumva acolo?” 

Pleşa Gabriel : „Probabil că da.” 

Bărdaş Horea : „Sunteţi de acord să mergem în excursie? Un proiect de hotărâre 

să mergem în excursie.” 

Sandu Cornel : „În Spania, la Barcelona, cel mai vizitat este stadionul. Costă 

intrarea 17 euro.” 

Baco Mihai : „Eu am fost la un meci cu Arsenal şi am plătit 230 euro.” 

Hava Mircea : „Ţineţi minte povestea cu parcările cu plată? Atunci intenţionat 

ne-am dus, era într-un oraş înfrăţit, să vedem cum se fac acolo parcările cu plată. 

Ne-am întâlnit cu poliţia locală, ne-au explicat tot sistenul de plată, absolut tot, 

când am ajuns aici toată lumea a uitat.” 

 

19 Privind aprobarea Actului Adiţional la Contractul de Asociere nr.____/2010 

între Consiliul local Alba Iulia şi SC Grup Corint SA 

Popa Pavel : „Discuţii dacă sunt pe marginea acestui proeict. Comisia?” 

Maier Eugen : „În comisia juridică nu a fost discutat.” 

Contor Gheorghe : „Domnule secretar a fost la comisie?” 

Bărdaş Horea : „La domeniu public a fost, dar asta ţine de juridic. Nu este de 

competenţa comisiei noastre. După câte am înţeles nu există în contract nici un 

fel de taxă.” 

Hava Mircea : „Cine la scris? Aveţi pe cineva care le face?” 

Pleşa Gabriel : „Avocaţii.” 

Hava Mircea : „ Eu nu cred că....numai să citesc ceva.....”Având în vedere 

atribuţiile administraţiei locale prevăzute în art. 5, 9 şi 10 din legea nr. 

215/2001, privind autonomia administrării resurselor financiare proprii, precum 

şi necesităţile şi oportunităţile actuale de finanţare a unor lucrări de restaurare” 

.... având în vedere că avem nevoie de bani, renunţăm la bani. Aşa scrie aici. 

Soluţia este următoarea, să preluăm administrarea, băgăm miliardele din 

Consiliul local şi în momentul acela toată lumea poate să facă ce dracu vrea 



acolo. Se ştie că avem nevoie de bani ca să facem ceva acolo, dar apoi spuneţi, 

nu, intrăm gratis.” 

Baco Mihai : „Eu nu ţin minte, poate am uitat, ca noi Consiliul local să fi dat 

vreo hotărâre prin care să fi introdus taxe de acces.” 

Bărdaş Horea : „Nu există în contract.” 

Baco Mihai : „Şi atunci?” 

Pleşa Gabriel : „ Noi am propus următorul lucru, doar introducerea unui 

aliniat...cetăţenii municipiului Alba Iulia nu vor plăti taxe...dacă se vor pune 

aceste taxe evident. Având în vedere că acest contract este pe 44 de ani, noi am 

dori să introducem această clauză în contractul de asociere. Considerăm şi există 

o expunere de motive că nu este normal ca cetăţeanul, contribuabilul la bugetul 

local să plătească pe un domeniul public pentru că sunt şi acolo bani din bugetul 

local sau vor fi probabil.” 

Hava Mircea : „Atunci şi la Muzeu gratis, la cantină gratis. Discutăm de un 

consens şi apoi vă bagaţi picioarele, ca să facem ceva din oaraşul acesta. Haideţi 

domnule să discutăm o dată ca oamneii seriosi. Dacă vreţi haideţi să discutăm 

serios, nu la sediul partidului sau altundeva. Tot timpul veniţi cu chestiuni de 

genul acesta. Ştiţi prea bine că avem un contract, v-am prezentat toate 

cheltuielile. Eu nu ştiu de unde să fac rost de bani la buget să întreţinem cealaltă 

parte a Cetăţii. O să vedeţi câţi poliţişti va trebui să plătim acolo. Să nu credeţi 

că am mare plăcere să punem poliţişti acolo. Ei trebuie să fie îmbrăcaţi cum 

trebuie ca să nu fie în notă discordantă cu cealaltă parte. Voi veniţi cu poezii de 

genul acesta, în care în prima frază spuneţi ceva şi în a doua frază spuneti 

altceva. Sunt puse aşa de parcă noi nu ştim să citim. Da avocaţi. Scuză-mă că vă 

spun, dar se jucau cu hârleţul în grădină, când eu citeam chestiile astea. Mă 

gândesc cu groază cum o să întreţinem tot la nivelul acela cum este intreţinută 

partea aceea. Nu ştiu de unde. Numai poliţişti ne trebuie 40. Încercăm să facem 

un sistem de camere de supravegheat. Au intrat cu maşinile şi cu trotinetele 

acolo şi au distrus zona , dar până nu am pus pază acolo. Mă mir că nu au venit 

cetăţeni cu sesizări că de ce am pus bariere. Vom avea nevoie de bani. Pe mine 

mă îngrozeste chestia asta. Poate vom găsi voluntari care iubesc cu adevărat 

zona asta, nu declarativ. Vor fi 2 parcuri, sunt multe chestiuni care trebuiesc 

discutate. Nicăieri în lumea asta, da nicăieri, totul se plăteşte. Am fost la 

Salzbourg, am plătit. Foarte bine,  că trebuie întreţinut.” 

Baco Mihai : „Câteodată populismul acesta chiar că nu îl înţeleg. În Italia este o 

comună, unde este un castel medieval care a fost refăcut cu banii comunităţii 

locale, cu donaţii, şi unde anual au loc acele turniruri, de fapt este o tablă de sah 

unde sunt folosiţi oameni în loc de piese, şi orice acces în acest castel este plătit, 

indiferent de unde esti. Ba mai mult personalul care este la acesl castel sunt 

voluntari din acel orăşel. Dacă vom ajunge şi noi să avem acel nivel de 

conştiinţă în care 20, 50, 100 de oameni din Alba Iulia vor presta muncă în 

folosul comunităţii de a păzi Cetatea şi atunci,  totusi se va plăti intrarea, pentru 



că nici unde în lumea asta nu poţi să întreţii ceva fără bază materială. De unde să 

bage primăria atâţia bani, că sunt tot banii nostrii? Nu?” 

Hava Mircea : „Îi băgăm acolo, nu plătim nimic, toată chestiunea să fie bine, ca 

să facă o chestiune....cineva. Domnule eu vreau să vă spun un singur lucru. 

Albaiulienii sunt oameni cultivat...” 

Baco Mihai : „Domnule primar gândiţi-vă la impactul naţional, când în presă 

vor apărea că cetăţenii din Alba Iulia nu plătesc intrarea, iar cei din afară când 

vin să viziteze trebuie să plătească să intre.” 

Contor Gheorghe : „Este discriminare.” 

Hava Mircea : „Nu se poate face. Nu se poate la ală să îi iau un leu şi la altul nu. 

Este o reglemenare europeană. Nu se face. În europa nu există.” 

Pleşa Gabriel : „Aţi văzut bariera de la Mamaia. Constănţenii nu plătesc. Poate 

nu este normal dar există precedent.” 

Paul Voicu : „Noi în primărie ne gândim deja. În momentul în care se dezvoltă 

şi în interior Cetatea, proiect care ştiţi bine că este în lucru, ştiţi foarte bine că 

poarta I, III, IV le păzim. Aduceţi-vă aminte de lucrurile acestea. Cum le uitaţi. 

Trebuie să plătim tot ce facem. Sunt 50 şi ceva de angajaţi acolo. Dacă nu tot se 

distruge. La gardă, la pază şi întreţinere spaţii verzi. De unde dracu plăteşti 

oamenii. Nici nu mai are rost să veniţi cu proiecte de genul acesta.” 

Hava Mircea : „Eu o să vă aduc cheltuielile cu apa, o să  fie frumos. Dacă avem 

un an secetos o să se ducă cam 1 mld acolo. Trebuie profitat.” 

Sandu Cornel : „În legătură cu revista aceea. În 70 de mii de exemplare, cu 4800 

de euro sau cât era este aproximativ 7 cenţi pe un format A3. Eu cred că în Alba 

nu reşim să scoatem un A3 la banii aceştia.” 

Contor Gheorghe : „Noi am cheltuit nişte bani pe promovarea turisitcp şi facem 

discriminare. Veniţi la noi că voi plătiţi şi noi nu. Se poate?” 

Hondola Liviu : „Mai înainte s-a afirmat că în contractul de asociere dintre 

Consiliul local şi Grup Corint nu există stipulat nicăieri de nici o taxă de intrare 

în Cetate. Noi nu discutăm de taxa consiliului local ci de taxa Grupului Corint. 

Am citit într-un articol recent, Preasfântul Andrei a afirmat într-un articol, că a 

avut o întâlnire acum un an cu domnul Primar şi cu un reprezentant al Grupului 

Corint, în care a avut o nemulţumire privind accesul din partea de vest către 

catedrală. S-a ajuns la o înţelegere pentru a se face un culoar de la vest către 

catedrală să poată merge enoriaşii, pentru că se va stabili o taxă de trecere pe 

zona de vest. Eu am o intrebare, o nelămurire.” 

Hava Mircea : „Unde aţi citit chestia asta?” 

Hondola Liviu : „În 24 Alba Iulia. Este articol în ziar.” 

Hava Mircea : „Domnule consilier de lecturile dumneavoastră particulare nu mă 

întrebaţi pe mine.” 

Hondola Liviu : „Ceea ce scria în articol, se scria că s-a făcut o modificarea la 

proiect tocmai pentru aceasta, şi eu vreau să întreb că într-adevăr este stabilită 

acolo o taxă. Este accesul studenţilor în zona respectivă, a eleviilor, este trafic.” 



Hava Mircea : „Este o poveste inventată. Da, m-am întâlnit cu Înaltul şi cu 

reprezentantul Corint-ului, dar nu am considerat necesar să vin să vă raportez 

dumneavoastră despre întâlnirile mele.” 

Hondola Liviu : „Eu am citit în ziar.” 

Hava Mircea : „Fiţi atenţi că toate vi le spun, încă prea multe. Înaltul a fost un 

pic nemulţumit, pentru că spunea că trebuie să facă 10 paşi pentru a ajunge exact 

la Biserică. Atunci am spus ...vom începe construcţia..după cum am spus şi la 

semnarea contractului, dar dumneavoastră aţi lipsit pentru că aşa aţi considerat 

că este bine să cinstiţi o chestiune legată de oraş.” 

Hondola Liviu : „Eu am citit.” 

Hava Mircea : „Pe toţi v-am chemat. A fost pe 9 decembrie.” 

Pleşa Gabriel : „Nu am putut veni.” 

Hava Mircea : „În momentul în care vom săpa, dacă vom considera că este 

necesară o punte să fie perpendiculară pe axa clopotniţei, o vom face. Nu a fost 

pusă în proiect pentru că trebuiau făcute încă o dată o grămadă de proceduri. 

Înaltul a fost dezinformat.”  

Popa Pavel : „ Nefiind băgată în comisie propunem amânarea.” 

Fiind supus la vot, s-a votat pentru amânare cu 14 voturi penru şi 4 abţineri. 

Hondola Liviu : „Rămâne pe luna viitoare.” 

 

Popa Pavel : „Acestea fiind spuse declar lucrările şedinţei închise. Ne vedem pe 

25 februarie.” 

 

 

Preşedintele şedinţei,     Secretar,  

Consilier      Marcele Jeler  

Popa pavel  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


